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Osnovna šola Venclja Perka 
Ljubljanska 58a 
1230 Domžale 

SVET STARŠEV 

Zapisnik 1. seje Sveta staršev OŠ Venclja Perka Domžale v šol. letu 2023/24 

Redna seja sveta staršev je potekala v učilnici I/104 v torek, 26. 9. 2023, s 
pričetkom ob 18.00 uri. 

Sejo je sklicala in uvodoma vodila ravnateljica šole mag. Maša Mlinarič. V nadaljevanju, po 
prvi točki dnevnega reda,  je vodenje seje prevzel novoizvoljeni predsednik sveta staršev 
Aleš Božnik.  

Na sejo so bili vabljeni: vsi predstavniki oddelkov, predsednica UOŠS, vodja prehrane, ŠSS, 
pomočnika ravnateljice in ravnateljica. 

Podpisna lista prisotnosti je priložena arhiviranemu zapisniku (Priloga 1). 

Svet staršev je sklepčen: prisotnih 20 predstavnikov  in 2 namestnika od skupno 28 
predstavnikov oddelkov.  

Predlagani dnevni red: 

1) Konstituiranje Sveta staršev:
 izvolitev predsednika/predsednice sveta staršev
 izvolitev namestnika/namestnic predsednika sveta staršev
 seznanitev s pristojnostmi sveta staršev, vodenje zapisnikov
2) Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje (3. redna seja)
3) Razprava in mnenje o predlogu letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24
4) Soglasje sveta staršev  k nadstandardnemu programu šole za šolsko leto 2023/24
5) Mnenje staršev o kriterijih subvencioniranja šole v naravi
6) Poročilo o delovanju sveta staršev v preteklem šolskem letu (g. Božnik)
7) Poročilo o delovanju šolskega sklada, letni plan dela (predstavnik UO šolskega sklada )
8) Razno

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb

Zapisnikar za to sejo je Teja Vrečar Paliska, predstavnica 4.b razreda

Ravnateljica lepo pozdravi vse prisotne in jih pozove, da se na kratko predstavijo.
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Ad 1) Konstituiranje Sveta staršev 

Za predsednika je predlagan Aleš Božnik, za namestnico predsednika pa Danijela Kokalj 
Švarc.  

SKLEP 1/1: Svet staršev je z 19 glasovi ZA, za svojega predsednika izvolil Aleša 
Božnika, za njegovo namestnico pa_Danijelo Kokalj Švarc.   

Ravnateljica prisotne seznani z vsebino 66. člena ZOFVI, ki opredeljuje svet staršev, 
njegovo sestavo in naloge, nato pa preda vodenje seje novoizvoljenem predsedniku sveta 
staršev. 

Sledi pozdravni govor novoizvoljenega predsednika sveta staršev. Aleš Božnik se zahvali 
za izkazano zaupanje. Ugotovi, da so letos le štirje novi člani in en 'povratnik'. Na kratko 
pove, kako poteka delo v našem svetu staršev, ter kje se nahajajo poslovnik, zapisniki in 
ostali dokumenti. Predstavi tudi delo namestnika predstavnika oddelka in njegove 
pravice. Namestniki namreč nimajo glasovalne pravice, imajo pa možnost sodelovanja v 
razpravi in so na sejah zelo zaželeni, kadar je predstavnik odsoten. 

Ad 2) Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje (3. redna seja 2022-23) 

Zapisnik je objavljen na spletni strani šole. Na zapisnik minule seje ni bilo pripomb. 

SKLEP 1/2: Svet staršev je soglasno potrdil zapisnik prejšnje seje. 

Ad 3) Razprava in mnenje o predlogu letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24 

Ravnateljica prisotnim predstavi povzetek LDN (dodan že v Vabilu na sejo). 
Pomembnejši poudarki: 

-Devetošolci bodo imeli na NPZ tretji predmet Likovno umetnost.
-14.6. 2024 bo valeta, 6. in 7. 2. 2024 vpis učencev 1. razreda.
-V maju,  3.5.2024,  je pouka prost dan po navodilu ministra.
-Poudarjeno veselje ob ohranitvi štirih oddelkov 7. razredov (prej so jih večkrat delili in
združevali), ter ob izkazanem razumevanju ministrstva za to.
-Jutranje varstvo je zagotovljeno tudi za učence 2. in 3. razredov – doplačilo staršev (10€
mesečno).
-Prevozi učencev: Depala vas – 30 učencev, Študa 35 učencev (prvi razredi imajo
brezplačen prevoz ne glede na bližino šole).
-Varnost v prometu – velik izziv za prihodnje.
-OPB: 13 oddelkov, 344 učencev. Novost: na podlagi potreb po prijavah in preteklih
prisotnosti učencev v OPB je dežurna skupina do 16.30 ure.



3 

 

-Dokončan je zadnji kotiček na predmetni stopnji – SIPINE. Prenova kuhinje je v teku. 
Nujno potrebno bi bilo urediti garderobe na predmetni stopnji, sanirati garderobe v 
telovadnici in namestiti klime. V prihodnje: sanacija kletnih prostorov (izliv vode ob 
prenovi kuhinje) in sanacija nove zunanje ograje zaradi posledic gradbenih del na 
železnici. 
-Zaposlenih je 66 strokovnih delavcev plus zunanji sodelavci. Med počitnicami je bil velik 
izziv dobiti kader. Na novo zaposleni 3 učitelji. 
-Letos je poudarek na vrednoti ODGOVORNOST, notranji diferenciaciji pouka in 
spodbujanju delovnih navad učencev. 
-Za enega učenca (2. razred) se bo izvajalo izobraževanje na domu. 
-Učno diferenciacijo izvajajo tako kot v preteklih letih v 8. in 9. razredih pri SLJ, TJA in 
MAT.  
-Izbirni predmeti: 24 skupin ter 33 izvajalskih ur obveznih, ter 7 skupin in 13 izvajalskih 
ur neobveznih 
-Pouk je občasno moten zaradi prenove kuhinje, a zaenkrat le ta poteka po planu. 
-Inovacijski in razvojni projekti: nov je ECO-ART – Erasmus projekt, prepletanje 
ekoloških in trajnostnih vsebin preko umetniškega prikaza in dejavnosti. 
-V sistematske preglede so vključeni drugi razredi kot prejšnja leta, saj je drugačen tudi 
preventivni program. 
-Samoevalvacija bo letos s področja delovnih navad učencev. 
-Sodelovanje s starši poteka po planu. 
-Prehrana: cene niso bile spremenjene od leta 2021, letos pa je prišlo do podražitev, svet 
šole je potrdil to na junijski seji.  

 
VPRAŠANJE: Vzgojna problematika in ukrepi? 
Odgovor: Lansko leto je bilo veliko vzgojne problematike. Na tem področju je bilo 
narejeno: razredna ura vsak teden, pravila in protokoli, preventivne delavnice. 
 
Gospod Grm izpostavi, da so v 2. razredu že težave med vrstniki – verbalno nasilje.  
Ga. ravnateljica pove, da je bil že izrečen vzgojni ukrep ravnatelja v 2. razredu! Ni 
odstopanja na področju vzgoje – imamo odgovornost do vseh otrok. Polje vrednot je 
veliko, a s sodelovanjem staršev se lahko marsikaj uredi.  
 
VPRAŠANJE ga. Jarc: nemščina – interesna dejavnost – zakaj je odpadla?  
Odgovor: Obremenjenost izvajalke in nekompatibilnost z njenim urnikom. 
 
VPRAŠANJE: Vozači iz smeri Štude. Otroci so prišli še pred napovedanim odhodom 
avtobusa, avtobusa pa že ni bilo več.  Na spletni strani je objavljen drugačen urnik, kot 
avtobus dejansko vozi. Otroci so pred šolo že ob 7:40. Tudi kosilo je prepozno in morajo 
učenci pohiteti na kosilo in potem na avtobus. Že prejšnje leto so bile težave z istim 
prevoznikom. 
Ga. ravnateljica: So že govorili z voznikom in prevoznikom, razlog naj bi bile poplave (!?). 
Glede zgodnjega prihoda vozačev v šolo: potrebno bo organizirati varstvo vozačev. 
Hitenje s kosilom – učitelji učence spustijo prej na predmetni stopnji. Letos je bila težava 
tudi zaradi zunanjega dobavitelja hrane. 
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VPRAŠANJE: Kako je z izobraževanjem staršev?  
Ga. ravnateljica: Objavljeno na spletni strani, imamo tematske roditeljske sestanke. Na te 
stvari hodijo ozaveščeni starši, želimo si pritegniti tudi ostale. 

SKLEP 1/3: Svet staršev z 19 glasovi ZA poda pozitivno mnenje k LDN 2023/24.  
 
Opomba: LDN je po sprejemu na Svetu šole objavljen na internetnem portalu šole na strani 
https://www.os-vperka.si/dokumenti-obrazci/interni-akti/ldn-porocilo/ (ni priložen 
zapisniku seje sveta staršev).   

Med 3. točko dnevnega reda predstavnica 2.c zaradi drugih obveznosti zapusti sejo, 
pridruži pa se predstavnica 4.a.  
 

 
Ad 4) Soglasje Sveta staršev k nadstandardnemu programu šole za šolsko leto 2023/24  

 
Ravnateljica predstavi program (Priloga 2),  
 
Glede na prilogo sta že znani dve spremembi: 
-Za Družboslovno - povezovalni tabor 7. razredov niso dobili terminov preko CŠOD. 
Uspeli so dobiti termin na Debelem rtiču, 3 dni, od 27. 11. do 29. 11. 2023,  vodja Bojana 
Vodnjov. 
-Znana je letošnja cena letne šole v naravi za 5. razrede na Debelem Rtiču, 137,61€. 
 
Sicer je nadstandardni program objavljen v LDN. Cene bodo verjetno nekaj višje kot lani, 
zaradi povišanja splošnih cen in cen prevozov.  
 
S strani ministrstva so dobili okrožnico, da naj bi bilo nadstandardnih programov čim 
manj, a učenci si jih želijo in jih potrebujejo.  
 
Normativ: 15 učencev in en učitelj. Na OŠ Venclja Perka so šli nad ta standard. Vztrajajo 
naj bo zraven razrednik – vzgojni moment. Ga. ravnateljica prosi, da starši podpremo 
prisotnost dodatnega učiteljica, kadar je potrebna. 
 
VPRAŠANJE: Ali je možno zamenjati ekskurzijo v Celovec? Ista ekskurzija se večkrat 
ponovi. 
Ga. ravnateljica: Bo govorila z vodjo go. Nino Arh. 
 
VPRAŠANJE: Tabor KMETIJA za 2. Razred? 
Ga. ravnateljica: Žal ga letos ne bo saj smo pri tem povpraševanju izpadli iz programov 
CŠOD. 
 
VPRAŠANJE: Zakaj je letos tak problem dobiti termin v CŠOD? 
Ga. ravnateljica: večji interes vseh šol po storitvah CŠOD-jev zaradi  nadomestitev 
odpadlih programov iz »koronskih let«, tako kot smo mi lani uspeli dodatno dobiti dva 
termina. 
 
Razprava: Tabori so super zadeva, CŠOD pa je najugodnejši. Cena je praviloma nižja kot 
pri ostalih ponudnikih, predvsem pa je vključen že dnevni program, za katerega bi sicer 
šola morala priskrbeti veliko dodatnega osebja. Vedno iščejo najbolj optimalne rešitve. 
 
Izjava ge. Kristine Voh: dobili smo super povratno informacijo iz šole v naravi 5. 
razredov.  
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Ga. ravnateljica: Na taborih otroci drugače delujejo in jih učitelji spoznavajo iz drugih 
zornih kotov. 

VPRAŠANJE: 9. razred Posočje? Ali ne bodo več hodili v Velenje? 
Ga. ravnateljica: Gre za spremembo tematike, v Posočju bodo učenci spoznavali 
zgodovino dogodkov 1. svetovne vojne. 

VPRAŠANJE: Zakaj ne grejo otroci z vlakom v Kamnik? 
Ga. ravnateljica: problem večje skupine majhnih otrok na javnem prevozu. Problem časa, 
dodatnega osebja in varnosti otrok. So se že poizkusili dogovoriti s ŠŽ za dodaten vagon, 
a ni šlo. 

SKLEP 1/4: Svet staršev je z 19 glasovi podal soglasje k nadstandardnem programu 
šole za šolsko leto 2023/24. 

Ad 5) Mnenje staršev o kriterijih subvencioniranja šole v naravi 

Ravnateljica predstavi predlagane kriterije subvencioniranja šole v naravi (Priloga 3). 
Te kriterije je potrebno vsako leto potrditi, veljajo pa za porabo dodatnih sredstev 
namenjenih subvencioniranju ekonomsko šibkejših posameznikov, ki jih nakaže 
ministrstvo. Sofinanciranje prejmejo šole enkrat na generacijo, na naši šoli za letno šolo v 
naravi. 

Kriteriji že več let ostajajo nespremenjeni, vključujejo tudi kriterije, ki so bili skozi leta 
dodani s strani staršev, in komisija upošteva pri odločanju. 

VPRAŠANJE: Ali so nekatere situacije ovrednotene drugače? 
Ga. ravnateljica: Vsaka situacija se preveri posebej. Pogosto se starši ne javijo sami, zato 
so informacije o tistih, ki potrebujejo pomoč, dobrodošle. Šola vedno stremi k temu, da 
porabi in razdeli vsa sredstva. Praviloma nihče ne ostane brez podpore, saj so poleg 
omenjenih sredstev na voljo še druga, npr. šolski sklad. 

VPRAŠANJE: Relevantnost prednosti za mlajše otroke? 
ODGOVOR: Ta kriterij je ostanek iz preteklosti, ko so isti kriteriji veljali tudi za dodatno 
subvencioniranje prehrane. 

SKLEP 1/5: Svet staršev je z 19 glasovi podal soglasje h kriterijem 
subvencioniranja šole v naravi za šolsko leto 2023/24. 

OPOMBA predsednika: po seji je bilo ugotovljeno, da je bila alineja 'prednost imajo 
mlajši otroci' izbrisana s sklepom 1/6 lanske prve seje sveta staršev. Te alineje v 
priloženem dokumentu ni več, pomotoma se je pojavila le v prezentaciji. 
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Ad 6) Poročilo o delovanju Sveta staršev v preteklem šolskem letu 

Aleš Božnik je podal poročilo o delu sveta staršev v šolskem letu 2022-23. Svet se je sestal 
na treh rednih sejah, eni izredni in eni dopisni seji.  

Opravili so vse naloge, ki jih predvidevata zakon in poslovnik: konstituirali so svet 
staršev, potrdil nadstandardni program in podali soglasje k kriterijem za 
subvencioniranje prehrane in šole v naravi. Seznanili so se z LDN, poročilom in planom 
Šolskega sklada, uresničevanjem LDN in s samoevalvacijo RAZREDNE URE po uvedbi 
dodatne. Izvolili so novega predstavnika staršev v svet šole do konca tekočega mandata, 
Miho Ložarja, namesto Špele Zrimšek. Predstavniki  staršev v organih (Svet šole, UOŠS, 
ZASSS) so poročali o delu v le teh. Na izredni seji so prisostvovali predstavitvi kandidatk 
za ravnateljico šole in oblikovali ter podali obrazloženo mnenje o kandidatkah. Podali 
smo soglasje k cenam učnih gradiv, ter na pobudo šole imenovali novo predstavnico šole 
v upravni odbora šolskega sklada za preostanek mandatnega obdobja Sašo Kotolenko 
Kovač. Izvolili so svoje predstavnike v UOŠS in imenovali UOŠS za mandatno obdobje 
2023/25. Postavili smo kar nekaj vprašanj šoli in nanje pridobili odgovore. Šoli so podali 
tudi več pobud in predlogov, ki so bili praviloma pozitivno sprejeti 

Podrobneje je lansko delo zabeleženo v zapisnikih sej, ki so objavljeni na spletni strani. 

Na koncu je navedel še imena vseh predstavnikov sveta staršev v različnih organih. Za 
tekoče šolsko leto je opozoril, da 31.08.2024 poteče mandat predstavnicama v pritožbeni 
komisiji, zato naj bi na zadnji letošnji redni seji opravili imenovanje za nov mandat.  

Ad 7) Poročilo o delovanju šolskega sklada, letni plan dela 

Na sejo je bila vabljena predsednica UOŠS Bojana Vodnjov, ki je predstavila delo šolskega 
sklada, poročilo lanskega šolskega leta in plan za tekoče šolsko leto (Prilogi 4 in 5). 

Šolsko leto 2022/23 je šolski sklad pričel z 11.237,50€ in zaključil z 14.532,54€ na 
računu.  
V šolskem letu 2023/24 upravni odbor predvideva 9.000,00€ prihodkov in 10.760,00 
odhodkov, poleg tega pa še dolgoročno investicijo 'Tiskarski preši' v znesku 4.000,00 
evrov. Podrobnejši prikaz poročila in načrta je v prilogah 4 in 5. 

Največ sredstev se zbere na Novoletnem sejmarjenju in prireditvi Adijo šola. Iskrena 
HVALA staršem za vsakokratno udeležbo in pripravljenost za sodelovanje. Lansko leto ni 
bilo zbiranja sredstev preko položnic, ki jih šolski sklad ni poslal staršem zaradi 
splošnega višanja cen. Veliko denarja je bilo porabljenega za sofinanciranje prevozov, ki 
so se močno podražili. Praktično nikoli se ne zgodi, da bi zavrnili pravilno oddano vlogo 
za finančno pomoč. 

VPRAŠANJE: Financiranje izgradnje kotičkov? 
ODGOVOR: Večino sredstev je priskrbela šola, manjši del pa je šel iz šolskega sklada. 

VPRAŠANJE: Zbrana sredstva iz naslova dohodnine? 
ODGOVOR: Ta sredstva bodo prikazana v poročilu letošnjega leta, saj jih bo država 
nakazala šele konec leta 2023. Po preliminarnih poizvedbah znesek iz naslova dohodnin 
ne bo prav visok (cca. 360,00 €). Potrebno bo še promovirati ta način doniranja sredstev 
šolskemu skladu. Stojnica za donacijo preko dohodnine bo tudi na šolskih prireditvah.  
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Predstavnica sklada: Najbolj se boste starši angažirali z dostavo dobitkov za srečelov. 
Ga. Vodnjov: Starši vsakokrat prinesejo več dobitkov, kot jih donirajo podjetja. 

VPRAŠANJE: Lahko prinesemo sestavine za mila, kozmetiko, ki se prodajajo na bazarju? 
ODGOVOR: Seveda, prosim dogovorite se z učiteljico Tjašo Kampos, ki je vodja 
»proizvodnje«.

POBUDA g. Hauser: Učenci bi lahko napisali prošnje podjetjem za donacije, ki bi jih nato 
pošiljali po e-pošti. Tako bi bili otroci neposredno vključeni v zbiranje sredstev in še v 
digitalno opismenjevanje. 

VPRAŠANJE: Postavitev klim v šoli? 
ODGOVOR: Tovrstne investicije se načeloma ne financira iz šolskega sklada.  
Debata se razvije o organizaciji dogodka za zbiranje sredstev za klime. Pomisleki glede še 
enega dogodka za zbiranje sredstev – verjetno bi zaznali upad darovanih sredstev na 
Adijo šola in Novoletnem sejmarjenju.  

VPRAŠANJE: Ali otroci kako sodelujejo pri pridobivanju sredstev? 
ODGOVOR: Seveda, otroci v sodelovanju z učitelji naredijo izdelke, sodelujejo pri prodaji 
in pri pripravi dogodkov.  

Ga. ravnateljica: Glede na število subvencij, ki jih imamo, nismo med 'bogatimi' šolami, a 
starši vseeno pridejo in res veliko darujejo šolskemu skladu. Ti dogodki so postali že del 
kulture šole, res vse pohvale. 

Poziv UOŠS: če komu pade na pamet kakšna ideja za popestritev, pomoč pri delovanju 
sklada, so predlogi vedno zelo dobrodošli. Šolski sklad je last vseh, upravni odbor ga le 
vodi. 

SKLEP 1/6: Svet staršev se je seznanil s Poročilom o finančnem poslovanju 
Šolskega sklada 2022/23 ter z Letnim delovnim in finančni načrtom pridobivanja 
in porabe sredstev Šolskega sklada za šolsko leto 2023/24. 

Ad 8) Razno  (pobude, vprašanja, pripombe staršev) 

Dobra praksa v našem svetu staršev je, da 14 dni pred načrtovano sejo predsednik 
pozove predstavnike staršev, naj mu pošljejo morebitna vprašanja, zbrana v oddelkih, ki 
jih predsednik nato posreduje vodstvu šole, da lahko vnaprej pripravijo odgovore nanje. 
Praviloma šola predstavnikom pošlje pisne odgovore že pred sejo, morebitne nejasnosti 
pa se razjasni na seji. S tem se občutno skrajša trajanje sej. 

Vodja prehrane ga. Anja Novak: Na šoli obstaja skupina za prehrano. Mandat ji poteče 
letošnjega septembra. Sestavljena je iz dveh staršev, enega učenca, kuharja in vodje 
prehrane.  
Za predstavnika staršev se javita Teja Vrečar Paliska, 4.b in Uroš Makovec, 1.b. 

SKLEP 1/7: Svet staršev soglasno potrdi Tejo Vrečar Paliska in Uroš Makovca za 
predstavnika v skupini za prehrano.  
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Vodja prehrane: Šola je vključena v Šolsko shemo – nakup in razdelitev sadja, suhe hrane 
in zelenjave, mleka in mlečnih izdelkov za dodatek k prehrani. Sofinancirano je s strani 
EU, dobavitelji so lokalni. Kar ostane je ponujeno pri kosilu. 

VPRAŠANJE: Do kdaj se bo obnavljala kuhinja? Hrana ni okusna. 
ODGOVOR: V kolikor bo vse teklo še naprej po planu,  bo prenova končana do druge 
polovice oktobra, v normalni uporabi pa bo kuhinja po jesenskih počitnicah. 
V zadnjih dneh se je okusnost hrane, po pritožbi, izboljšala.  
Smo prva šola v okolici, ki bo imela dehidrator – odstranjevalec vode iz odpadne hrane. 
Suho frakcijo bo mogoče odložiti v rjave zabojnike, zmanjšal se bo strošek odvoza 
Biotere. 

VPRAŠANJE: Iz devetih razredov prihajajo informacije, da so porcije premajhne. 
ODGOVOR: Lahko pridejo večkrat iskat glavno jed. Porcija je malenkost manjša, ker 
otroci niso navajeni okusa pred pripravljene hrane in je šola ocenila, da je bolje, da 
pridejo učenci večkrat iskat, kot da bi bilo preveč odpadne hrane. 

VPRAŠANJE: Varnost otrok ob prihodih iz šole v naravi in ekskurzijah. Avtobus ustavi ob 
cesti. Je možno določiti kakšno drugo zbirno mesto? 
ODGOVOR: Ker v bližini ni primernejšega postajališča, učitelji stojijo ob avtobusu in 
usmerjajo otroke. Podan je predlog za uporabo prometnih stožcev in oznak . Ga. 
ravnateljica pove, da bodo upoštevali pobudo. 

POBUDA: za večjo pretočnost prometa na dovozu pred začetkom pouka – naj starši 
uvidevno zapeljejo dlje in ne zaustavljajo prav na ovinku, saj se posledično dela velika 
gneča. Otroci bi lahko izstopili iz avtomobilov na celotni dolžini dovoza, ko so avtomobili 
ustavljeni, kar bi bistveno zmanjšalo prometni zastoj.  Debata o možnih rešitvah: tabla, 
demonstracija pravilnega izstopa otrok iz avta, osveščanje otrok, ki bodo potem 
»izobrazili« starše. Morda bi lahko svet staršev poslal po oddelkih dopis, v katerem bi
starše k temu pozval.

POBUDA: Prevozi otrok. Kadar ni avtobusa, vozita dva kombija. Zmeda otrok glede tega 
ali je to prvi ali drugi kombi. Voznik zapelje mimo in ne pobere otroka. Neustrezen odnos 
prevoznika Šinkovca. Naj se v teh primerih označita kombija s številkami 1 in 2. 

VPRAŠANJE: Pravila glede telefonov v šoli. 
ODGOVOR: V šoli morajo imeti ugasnjene telefone – pravila šolskega reda. Ne sme biti 
prižgan v razredu. Če učenec tega ne upošteva, se mu telefon odvzame in ga nato 
prevzamejo starši v tajništvu. CILJ: da telefoni niso prisotni v šoli. Ne sme biti snemanj – 
šola je varen prostor. Če učenci potrebujejo poklicati, jim je vedno na voljo telefon v 
tajništvu. Problematika je prisotna predvsem v višjih razredih. 

DEBATA: family link, smiselnost telefonov v šolah 
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VPRAŠANJE: Zbiranje mladine pred šolo v popoldanskem in večernem času, varnost? 
ODGOVOR: Kamere pokrivajo šolski okolišu – to je le tisti del, ki je zagrajen. Izven ograje 
ne smejo snemati. Problem je, ker gre za javni prostor, v upravljanju Zavoda za šport. 
Zjutraj mora hišnik vse pregledati, odstraniti steklenice in ostalo navlako. Hišnik občasno 
tudi opozarja  mladostnike, rajonski policisti delajo obhode, a jih je premalo. 
Pobuda: Poziv staršem, naj pošljemo mail na Zavod za šport in Oddelek za družbene 
dejavnosti na občini.  

VPRAŠANJE: Možnost uvedbe zaprte (zaklenjene) kolesarnice.  
ODGOVOR: Pojavil bi se problem otrok in njihove odgovornosti za samo zaklepanje koles, 
ter tudi njihovo izgubljanje ključev. Odklenjena zaprta kolesarnica je slabša kot 
zaklenjena kolesa v odprti kolesarnici. 

VPRAŠANJE: Težke torbe. Ali je možno, da šola nabavi atlase in se hranijo v razredu. 
ODGOVOR: Dogovorjeno, da imajo v šoli atlase in jih dobijo za na klop – 15 atlasov je v 
knjižnici. Problem zaradi popisanih atlasov.  

VPRAŠANJE: Zakaj morajo otroci nositi torbe domov vsak dan v 1. razredu? 
ODGOVOR: Starši naj se pogovorijo z razrednikom.  

Seja je bila zaključena ob 20:30. 

Besedilo zapisnika z morebitnimi pripombami se dokončno potrdi na naslednji seji sveta 
staršev.  

Domžale, 3.10.2023 

Zapisala:  Teja Vrečar Paliska,  l.r. Predsednik: Aleš Božnik, l.r. 

Priloga 1 – Podpisna lista prisotnosti 
Priloga 2 – Nadstandardni program šole za šolsko leto 2023/24 
Priloga 3 -  Kriteriji subvencioniranja šole v naravi 
Priloga 4 -  Poročilo o finančnem poslovanju Šolskega sklada v šolskem letu 2022/23 
Priloga 5 -  Letni delovni in finančni načrt pridobivanja in porabe sredstev šolskega sklada za 
šolsko leto 2023/24 
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LISTA PRISOTNOSTI - 1. REDNA SEJA SVETA STARŠEV 2023/24 
dne 26. 09. 2023 

RAZRED IME PRIIMEK PODPIS 
PREDSTAVNIKA 

PODPIS NAMESTNIKA 

1. A Uroš MAKOVEC DA 
1. B Filip FIRBAS NE 
1. C Tina NARDIN DA 
2. A Katja KORDIN DA 
2. B Aleš GRM DA 
2. C Romi ŽIBERT DA 
3. A Jaka BON DA 
3. B Jure MIČANOVIČ DA 
3. C Nina JARC DA 
4. A Maja ČEPIN DA 
4. B Teja VREČAR PALISKA DA 
4. C Barbara BEŠTER DA 

5. A Katja ANGLEITNER NAROBE DA 
5. B Kristina VOH DA 
5. C Maja KUNAVER NE 
6. A Aleš BOŽNIK DA 
6. B Tadeja JENČIČ DA 
6. C Dragana STOJMENOVIĆ DA 
7. A Barbara POPOVIČ NE 
7. B Damjan CVETKO OPR. 
7. C Primož Ben BELAK DA 
7. Č Mateja LEBAR DA 
8. A Sašo HAUZER DA 
8. B Sandra BOGATAJ DA 
8. C Nina GRILJ DEISINGER OPR. 
9. A Mihaela SOMRAK OPR. 
9. B Danijela KOKALJ ŠVARC DA 
9. C Nuška JERMAN DA 

ravnateljica Maša MLINARIČ DA 
pom. rav. ROBERT OSLONIK DA 
svet. sl. Teja DEČMAN DA 

vod. preh. Anja NOVAK DA 
svet. del. DA 
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 SOGLASJE  K NADSTANDARDNEMU PROGRAMU ZA ŠOLSKO LETO 2023/24 

RAZRED PLAVALNI TEČAJ, TABORI, ŠOLA V NARAVI CENA v 

2022-23 

1. r: plavalni tečaj, oktober 2023, Zavod za šport, vodja Lidija Blažej brezplačno 

3. r: plavalni tečaj 20 ur, od 9.10. do 13. 10. 2023, Atlantis, vodja 

Katja Remec (šola dodala 7 € na učenca) 42,58 € / 49,58 € 

4. r: zimska šola v naravi s tečajem smučanjem, 5 dni, od 22. 1. 

do 26. 1. 2024, Ribnica na Pohorju, vodja Bojan Bokalič 

220,96 € 

5. r: letna šola v naravi, 5 dni, od 11. 9. do 15. 9. 2023, Debeli Rtič, 

vodja Meta Gorjanc 
108,56 € 

7. r: ker nismo dobili terminov preko CŠOD, bomo iskali druge 

možnosti za izvedbo dni dejavnosti 
CŠOD Bohinj 

122,89 € 

RAZRED OBOGATITVENI VIKENDI CENA 

8. – 9. r.

SUŠ

Socialne veščine in debatni tabor, od 20. do 22. 10. 2023, 

CŠOD Planinka Pohorje, vodja Bojana Vodnjov 

Odvisno od 

prijavljenih 

nadarjeni kemijski tabor  od 5. 4. do 7. 4. 2024 v CŠOD Burja; 

vodja mag. Tjaša Kampos  

Odvisno od 

prijavljenih 

4. – 9. r noč v knjižnici – 4.-9. razred, oktober, november 2024 samo prehrana 

RAZRED EKSKURZIJE CENA V 2022/23 

1. r Arboretum Volčji Potok, park, junij 2024 3,29 € 

2. r Živalski vrt Ljubljana, junij  2024 10,75 € 

3. r Kamnik – staro mesto, junij 2024 8,28 € 

4. r Ljubljana – glavno mesto, junij 2024 11,11 € 

5. r Postojnska jama, april 2024 24,89 € 

6. r Grad - Vulkanija, oktober 2023 21,85 € 

7. r Kras/Slovensko primorje, maj 2024 21,13 € 

8. r Na Dolenjsko: Turjak, Raščica, Ribnica, februar 2024 24,66 € 

9. r Posočje, september 2023 novo 

RAZRED OB ZADOSTNI PRIJAVI-EKSKURZIJA CENA 

7.-9. r, IP TVZ, 

NEM in NADAR. 

ekskurzijo Munchen, maj 2024, vodja Nina Arh Odvisno od 

prijavljenih 

4.,5.,6. r 

N2N in NADAR. 

ekskurzijo Celovec, junij 2024, vodja Nina Arh Odvisno od 

prijavljenih 
7., 8. in 9. r. pri IP 

ŠI1 in ŠI2 
ekskurzijo v Španijo, marec 2024, vodja Hambisa Kastelic Odvisno od 

prijavljenih 

Pripravila: mag. Maša Mlinarič, ravnateljica 
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Sofinanciranje in subvencioniranje šole v naravi iz državnega proračuna 

MVI letno zagotavlja sredstva iz državnega proračuna za sofinanciranje ene šole v naravi eni 

generaciji učencev. Isti generaciji se letno zagotavljajo tudi sredstva za subvencioniranje za 

učence, ki zaradi socialnega položaja ne zmorejo v celoti plačati prispevka za šolo v naravi. 

Če šola za učence organizira v času obveznega šolanja (torej od 1. do 9. razreda) več izvedb 

šole v naravi (npr. plavalno, smučarsko in še kakšen raziskovalni tabor, ali pa celo vsako 

leto), se sama odloči, za katero izvedbo bo namenila sredstva sofinanciranja in 

subvencioniranja. Teh sredstev ni dovoljeno razporejati na druge izvedbe šole v naravi. Ta 

sredstva so namenjena izključno znižanju prispevka staršev za to šolo v naravi. 

Za učence, ki zaradi socialnega položaja ne morejo v celoti plačati prispevka za šolo v naravi, 

MVI v skladu z 12. členom pravilnika šoli zagotovi dodatna sredstva v višini najmanj 15 % in 

največ 45 % od sredstev, ki jih šola prejme za sofinanciranje šole v naravi. Sredstva je 

potrebno porabiti za tisto izvedbo šole v naravi, za katero se porabijo tudi sredstva za 

sofinanciranje. 

Glede na predhodno mnenje staršev je šola pripravila podrobnejše kriterije o dodelitvi 

sredstev posameznemu učencu, katere sprejme svet šole. 

Kriteriji o dodelitvi sredstev posameznemu učencu 

1. Prejemanje denarne socialne pomoči po predpisih o socialnem varstvu.

2. Prejemanje otroškega dodatka in višina OTD.

3. Brezposelnost enega ali obeh staršev.

4. Dolgotrajna bolezen.

5. Dolgotrajnejši socialni problemi in druge specifike v družini.

Dodani s predlogom staršev:

6. Starši samohranilci

7. Otroci iz družin s tremi in več šoloobveznimi otroki.

8. Stiska zaradi neplačanih dolgov (neplačniki).

Ravnatelj šole v postopku dodelitve sredstev za subvencioniranje šole v naravi imenuje 

komisijo, ki jo sestavljajo šolski svetovalni delavec in najmanj dva strokovna delavca šole. 

Komisija na podlagi pisne vloge staršev odloči o upravičenosti učenca do subvencioniranja 

šole v naravi. 

Šole lahko znižajo prispevek učencev za šolo v naravi tudi s sredstvi, ki jih za ta namen 

zagotavljajo lokalne skupnosti, donatorji in sponzorji. 

 mag. Maša Mlinarič, ravnateljica 
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Datum izpisa: 19.09.2023 

Š O L S K I   S K L A D 

 

Poročilo bo obravnavano na sestanku Upravnega odbora šolskega sklada OŠ Venclja Perka, dne 

20.09.2023.  

Poročilo o finančnem poslovanju v šolskem letu 2022/2023 

Končno stanje (2021/22) na dan 31. 8. 2022                                                  17.011,31 € 

- plačilo računa za kotiček 30. 9. 2022(finančni plan 2021/22)                         5.773,81 € 

Začetno stanje na dan 01.10.2022                             11.237,50 €  

 

Končno stanje na dan 31.08.2023                       14.532,54 €  

 

 ZBRANA SREDSTVA (1.9.2022 – 31.08.2023) 

• Zbiranje papirja                                                                                                                140,80 €  

• Donacije (zunanji)                                                                                                               100,00 €  

• Božično sejmarjenje 30. 11. 2022                                                                                5.327,62 €  

• Adijo šola 21.06.2023                                                                                                            5.768,22 €  

 

 Skupaj                                                                                                                                           11.336,64 €  

PORABLJENA  SREDSTVA (1.9.2022 – 31.08.2023)     

• dve delavnici za filmsko vzgojo                                                                                            300,00 €  

• 10 % vseh stroškov nadstandardnih taborov                                                                          808,82 € 

• 30 % prevoza za celo generacijo              4.261,92 € 

• sofinanciranje socialno šibkejšim            2.087,96 € 

• 10 % ekskurzije IP Nemščina                                                               582,90 €  

 

Skupaj                                          8.041,60 €  

 

 

Pripravila:                    Bojana Vodnjov 

Saša Kotolenko Kovač                   Predsednica UO 










